
 

 

Zpráva ze zasedání FCI komise pro britská stavěcí 

plemena - Niš - hotel Nais - Srbsko.  

Datum 18.3.2011 v 18 hod. 

--------------------------------------------------- 

 

1.zahájení předsedy komise - pan Goeldlin von Tiefenau 

 

 

2. prezence zúčastněných států 

 

3. informace předsedy ze statistik FCI ohledně zadaných 

   mezinárodních šampionátů práce, krásy a výstavních 

   šampionátů. Dle pak přehled o zadaných titulech 

   CACIB a CACIT v jednotlivých státech. Nejvíce 

   titulů bylo zadáno v Italii.  

 

4. zpráva pana Petrazzetiho ohledně jednání s členem 

  předsednictva FCI Ing. Štefíkem, které se uskutečnilo 

  v Rakousku u příležitosti Evropského šampionatu FT-GT. 

  Tématem jednání bylo nařízení FCI, že pokud má daný  

  stát možnosti určité zkoušky se zadáním CACIT pořádat  

  ve vlastní zemi, pak nesmí takové zkoušky pořádat v  

  zahraničí.  

 

5.Diskuze ohledně nového návrhu pro zadávání titulu  

  mezinárodního šampionátu práce. Tento návrh vypracoval 

  Ing. Štefík - dva tituly CACIT v rozmezí 1 roku, ale 

  ne již ve dvou státech, ale pouze v jednom státu. 

  K této problematikce zaujala již stanovisko komise 

  pro kontinentální stavěcí psy (pan Fernandéz) a 

  s tímto návrhem nesouhlasí. FCI komise pro britská  

  plemena se s návrhem pro kontinentální stavěcí psy 

  ztotožňuje a obě komise prostřednictvím předsedů  

  podají námitku na valné zasedání FCI v Argentině. 

 

 

Jednání ukončeno asi ve 21.30 hod. 

 

                                 Zapsal:  

                                 MUDr.Novotný Vlastimil       

 

 


